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Abstract (en)
A high pressure discharge lamp having a ceramic discharge vessel (8) consisting of aluminium oxide has a bushing (10) which consists of niobium
and has two sections (15, 16). The first section (15) has at least one projecting burr (17) with a cutting-off edge (20) which is in close contact with
the plug (11). The second section (16) is connected to the plug (11) in a gas-tight manner by means of glass solder (21). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Hochdruckentladungslampe mit keramischem Entladungsgefäß (8) aus Aluminiumoxid besitzt eine Durchführung (10) aus Niob, die zwei
Abschnitte (15, 16) besitzt; der erste Abschnitt (15) weist mindestens einen überstehenden Grat (17) mit Abscherkante (20) auf, der mit dem Stopfen
(11) in engem Kontakt steht; der zweite Abschnitt (16) ist mit dem Stopfen (11) durch ein Glaslot (21) gasdicht verbunden. <IMAGE>
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